
PROTOKÓŁ Nr II/2018 

z przebiegu sesji zwyczajnej Rady Gminy Bojszowy 

w dniu 10 grudnia 2018r. 

Obecni zgodnie  z załączoną listą obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Przedstawienie projektów uchwał. 
5. Przyjęcie uchwał. 
6. Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące. 
7. Zakończenie sesji. 

Przebieg sesji: 
 
Ad. 1 -3 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bojszowy Marek Kumor otworzył sesję, powitał radnych i zaproszonych 
gości oraz stwierdził prawomocność sesji – obecnych 15 radnych. 
Przewodniczący odczytał porządek obrad, zapytał czy radni wnoszą jakieś zmiany w proponowanym 
porządku obrad. Nikt nie wniósł uwag. 
Przewodniczący zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do Protokołu Nr I/2018 z dnia 23.11.2018 r. 
Protokół z sesji nr I/2018 z dnia 23 listopada 2018 r. został poddany pod głosowanie: 
15 głosów – za 
 0 głosów – przeciw 
 0 głosów – wstrzymujących się 
 

Ad. 4 Przedstawienie projektów uchwał. 

1. Projekt uchwały nr II/9/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 10.12.2018 r. w sprawie określenia 
wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych w roku 2019 – zreferowała 
Skarbnik Gminy Bojszowy Anna Polko. 

Stawki są na poziomie roku 2017-2018 nie zostały zwiększone i w takiej wysokości zostały przyjęte do 
projektu uchwały na 2019 rok. 

2. Projekt uchwały nr II/10/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 10.12.2018 r. w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i zwolnień od tego podatku na 
2019 rok – referuje Skarbnik Gminy Bojszowy Anna Polko. 

Stawki i wszystkie zwolnienia są na tym samym poziomie co w 2017 – 2018 roku. Nie zostały one 
zmienione, ani zwiększone i tak zostały zaproponowane do budżetu na 2019 r. 

3. Projekt uchwały nr II/11/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 10.12.2018 r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

4. Projekt uchwały nr II/12/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 10.12.2018 r. w sprawie zmian 

w budżecie gminy Bojszowy na rok 2018. Wyżej wymienione projekty uchwał omówiła 

Skarbnik Gminy Bojszowy Anna Polko. 

 



Załącznik nr 1 to jest zmiana w dochodach: 

• W dziale 600 transport i łączność jest to zmiana kosmetyczna dotycząca paragrafu 

dotacyjnego – zdejmujemy i dajemy na podstawie porozumienia z jednostkami samorządu 

terytorialnego  

• W dziale 756 dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i innych jednostki nie 

posiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem zwiększamy o 

24.390,70zł 

• W dziale  900  gospodarka komunalna i ochrona środowiska zwiększamy o 94.608,00zł to jest 

wpływ z opłaty środowiskowej  

• W dziale 921 ściągamy 200 tys to jest dotacja, której nie otrzymaliśmy z powiatu na 

dofinansowanie biblioteki. 

Ogółem dochody zamykają się 39 845 092,26 zł i ta sama kwota widnieje w WPF-ie. 

Załącznik nr 2 – wydatki  

• Dział 70005 gospodarka gruntami i nieruchomościami – zwiększamy o 25.000,00zł na energie 

i opał do obiektów komunalnych  

• Dział 75023 zwiększamy – administracja publiczna – 5.000,00zł na przeglądy i zakup opału 

oraz ściągamy z wynagrodzeń 60.000,00zł. 

• Dodajemy 60.000,00zł na odsetki od kredytu i obligacji 

• Zwiększamy w 80101 o 9.468,00zł zwiększenie dla szkół  

• 85154 przeciwdziałanie alkoholizmowi tam jest zwiększenie o 24.390,70zł w tym 18.000,00zł 

na świetlice do GOPS, pozostała cześć na wyposażenie biura komisji 

• 90095 to są wydatki statutowe – ściągamy 30.000,00zł – oszczędności przy zakupie zimowym 

• 92116 Biblioteka ściągamy 200.000,00zł, których nie otrzymamy w tym roku. 

Ogółem zamykamy się w wydatkach 38 751985, 26 zł ta kwota widnieje w WPFie. 

Wynik budżetu wynosi 1.093.107,00zł. 

Załącznik r 3 jest to zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu Gminy Bojszowy w 

2018 rok. 

Zmienia się pozycja przy rozdziale 92116 Biblioteki ,mieliśmy tam wcześniej 563 150 ściągamy 

200.000,00zł, których nie otrzymaliśmy z powiatu i widnieje kwota 363 150 zł 

Załącznik nr 4  

Pozostają tylko dwa działy i rozdziały 600 i 614, to jest transport i drogi powiatowe, natomiast został 

usunięty 92116 - Biblioteki. 



Został zweryfikowany zał. nr 5 do wartości dochodów otrzymanych punkt 2, w dziale 756 jest 

120.390,70zł, a w punkcie 4 - Ochrona środowiska jest 1.034.094,68zł. 

Pytania radnych: 

Radny Mariusz Orocz: Ta dotacja z powiatu, która miała być przeznaczona na bibliotekę, proszę 

omówić w skrócie na co ona miała być przeznaczona. Mówimy, ze została zdjęta dotacja z powiatu,  

a do końca nie wiemy na co była przeznaczona. 

Wójt: Jeśli chodzi o kwestie związane z dotacją nie zostało podpisane porozumienie. W budżecie 

powiatu nie zostały zarezerwowane środki, w związku z powyższym nie podjedliśmy się realizacji 

zadania biblioteki powiatowej. Zadanie miało polegać na przejęciu ośrodka nadzorującego pracę 

bibliotek na terenie całego powiatu, czyli tu nie chodzi o prowadzenie księgozbioru tylko o 

prowadzenie nadzoru merytorycznego. 

5. Projekt uchwały nr II/13/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 10.12.2018 r. w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia świadczenia 

pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności w związku z realizacją 

wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 – referuje 

Pani Kierownik GOPS Anna Młocek. 

Proszę o przyjęcie uchwały w związku ze zmianą programu pomoc Państwa w zakresie dożywiani, 

przyjęciem przez Radę Ministrów nowego rządowego programu „Posiłek w szkole i w dom na lata 

2019-2023”. Proszę o podjęcie uchwały zwiększającej kryterium ustawę do 150%. Program ten jest 

współfinansowany z Budżetu Państwa – 40% to są środki własne Gminy Bojszowy. 60% to z budżetu 

Skarbu Państwa. Na dzień dzisiejszy kryterium dla osoby w rodzinie wynosi 792 zł po podniesieniu dla 

osoby samotnej będzie to 1051,50 zł. 

6. Projekt uchwały nr II/14/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 10.12.2018 r. w sprawie 

określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc w postaci posiłku albo świadczenia rzeczowego 

w postaci produktów żywnościowych poniesionych przez gminę w związku z realizacją 

uchwały Rady Ministrów z dnia 15 października 2018r. w sprawie ustanowienia wieloletniego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023– referuje Pani Kierownik GOPS 

Anna Młocek. 

Proszę o przyjęcie uchwał, jest to chwała odstępująca od zwrotu za posiłki w szkole zakup artykułów 

spożywczych ze względu na fakt iż nie jest to świadczenie pieniężne lecz niepieniężne w związku z 

czym konieczne jest podjęcie uchwały o odstąpieniu od takiego zwrotu. 

7. Projekt uchwały nr II/15/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 10.12.2018 r. w sprawie przyjęcia 

„Programu współpracy Gminy Bojszowy z organizacjami pozarządowymi na rok 2019” – 

referuje Pani Karolina Gwiszcz. 



Proszę o przyjęcie uchwały nr II/15/2018, projekt uchwały był poddany do konsultacji społecznych w 

czasie których nie wpłynął żaden wniosek oraz otrzymał pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej, Oświaty i Kultury. 

8. Projekt uchwały nr II/16/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 10.12.2018 r. w sprawie ustalenia 

wysokości diet i zasad zwrotu kosztów podróży radnych oraz upoważnienia dla 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodnicząc Marek Kumor odczytał pismo które wpłynęło do przewodniczącego w dniu 3.12.2018r.  

Referuje Pan Tomasz Lejawa.  

Działając w imieniu Klubu Radnych „Gmina Bliższa Mieszkańcom” jako jego przewodniczący, wnoszę 

o przyjęcie uchwały – tytułem uzasadnienia wskazuję że jest to pierwszy projekt uchwały zgłoszony 

przez klub radnych w tej kadencji i podstawą prawną tego wniosku art. 20 ust. 6 ustawy o 

samorządzie gminnym. Przepis ten jest stosunkowo nowym przepisem wszedł w życie 31 styczna br.  

i pozwala na inicjatywę ustawodawczą klubowi radnych, który mam możliwość reprezentować. Celem 

tej uchwały jest dokonanie swoistej waloryzacji i zmian stawek obecnie obowiązujących diet radnych 

ponieważ, w naszej ocenie jako klubu radnych, obecne stawki są zbyt wysokie. Ta uchwała ma na 

celu zmianę obecnie obowiązującej uchwały z 2011 roku, uważamy, że przez okres 7 lat te stawki nie 

były poddane żadnej dyskusji i nie było w tym zakresie podejmowanych innych działań. Uważamy, że 

te stawki diet powinny zostać zmniejszone. Proponujemy w tej uchwale następujące stawki. Dieta 

przewodniczącego Rady Gminy 1000,00zł, diety pozostałych radnych w jednej kwocie 700 zł. Wysoka 

Rado, te stawki zostaną zmniejszone w większości przypadków o 100,00zł w dół, ponieważ obecnie 

obowiązujące stawki wynoszą odpowiednio 1360 zł dla przewodniczącego RG, 900 zł dla wice 

przewodniczącego RG, 800 zł dla przewodniczącego komisji i sekretarza komisji oraz 700 zł dla 

radnego, który nie pełni żadnych funkcji. Uważamy, że takie nowe ustalenie stawek pozwoli 

wygenerować oszczędności, które będziemy mogli w inny sposób wykorzystać. Po drugie, uważamy, 

że przyczyni się też to do pomniejszenia długu gminy. Uważamy, że jeśli wiemy o tym wszyscy – że 

nasza Gmina jest zadłużona na kwotę ponad 10 mln zł, to musi szukać oszczędności - mając na 

uwadze tę okoliczność, poczuwając się do obowiązku i chcąc wyjść z pewnym przykładem. Uważamy, 

że  z góry powinien pójść przykład. Uważamy, że powinniśmy zacząć sami od siebie. Natomiast 

później będziemy mieli moralne prawo szukania oszczędności w innych miejscach. Uważamy, że 

kwota pomniejszenia stawki o kwotę 100 zł, 250 zł nie jest kwotą na tyle dużą, która utrudniałaby 

prace rady. Uważamy, że nowe stawki pozwolą uzyskać zwrot wydatków na koszty dojazdu, 

utraconego zarobku wszystkim radnym. Uważamy, że takie stawki nie są rażąco niskie i będą 

adekwatne do poziomu zaangażowania w prace rady. Co więcej, w tym nowym projekcie uchwały 

proponujemy wprowadzenie swoistych potrąceń za nieobecności. Brak udziału radnych w sesjach 

rady gminy, w posiedzeniach komisji. Na poziomie -15% diety miesięcznie za nieobecność na sesji 

RG,  10 % diety za nieobecność na posiedzeniu komisji. Uważamy, że to pozwoli zdyscyplinować 

radnych, zwiększy frekwencję, może też zwiększy zaangażowanie radnych w poszczególne ich 



obowiązki. Uważamy, że taka uchwała powinna zostać przyjęta. Bez wątpienia leży ona w interesie 

gminy, tym bardziej w interesie jej mieszkańców. Uważamy, że taka uchwała powinna zostać przyjęta 

do porządku obrad i zasługuje na uwzględnienie przy głosowaniu. W ostatnim słowie chciałem zwrócić 

uwagę na to, że każdy radny ma obowiązek kierować się ślubowaniem  które złożył na pierwszej sesji 

rady gminy, działając w interesie mieszkańców w interesie gminy i dlatego uważam, że ta uchwała 

zasługuje na uwzględnienie. Uważamy, że nowe stawki nie będą dotkliwe dla radnych, a jednocześnie 

będą dobrym gestem, wykażą nasza dobrą wolę i jeśli mamy oszczędzać to powinniśmy wszyscy 

oszczędzać od samej góry wizerunku dołu a nie w odwrotnym kierunku. Uważamy, że oszczędności 

zawsze są dobre. Dziękuje bardzo za udzielony mi głos.  

Pytania radnych: 

Radny A. Czarnynoga: Tutaj chciałbym zaznaczyć, że suma oszczędności uzyskaną na skutek 

pomniejszeń diet radnych, miałyby być wyodrębniona w budżecie jako „Fundusz Rady Gminy 

Bojszowy”, a środki zgromadzone na tym funduszu rada może przeznaczyć na sfinansowanie 

inicjatyw społecznych, albo innych doraźnych zadań znajdujących się w zakresie zadań własnych 

gminy. Takowe rozwiązanie potrącania za nieobecność na sesji, czy komisji są już od dawna 

stosowane w sąsiednich gminach Bieruń, Pszczyna, Miedźna, Brzeszcze, Imielin, Chełm Śl., Lędziny. 

Przewodniczący M. Kumor: Bardzo dziękuje klubowi Gmina Bliższa Mieszkańcom tego, że podjęli 

się tej pracy nad tym pierwszym projektem uchwały. Co ciekawe, to jest na pierwszej roboczej sesji po 

ślubowaniu radnych 23 listopada. Jestem wdzięczny, bo to wymaga pracy, zaangażowania, 

wystawienia się w jakiś sposób na ocenę tych, którzy w tej materii mogą się wypowiedzieć. Ja nie 

będę się wypowiadał na temat kwot, które Państwo proponujecie. W paragrafie 2 zapis w gminach do 

15 tys zł. – ta maksymalna kwota to 1300,00zł. Paragraf 3 jest tak wpisany, że jest zróżnicowany. 

Bardzo Państwu dziękuję, że wyodrębniliście funkcje przewodniczącego RG jako osobę, która ma tę 

dietę wyższą o 300 zł w stosunku do Państwa, ja sobie to cenię. Ten podział po 700 zł niezależnie od 

tego, kto jaką funkcję pełni jest niekonsekwentny, z tym o czym Państwo piszecie w ptk. 3 paragrafu 3, 

gdzie w przypadku łącznia funkcji, radnemu przysługuje tylko jedna wyższa dieta. Wspominacie 

Państwo o dyscyplinowaniu radnych za nieobecność, o frekwencji. Ja chciałem zaznaczyć, że 16 lat 

prowadzę obrady sesji jako przewodniczący i jak Państwo sprawdzicie protokoły, listy obecności, w 

tych 16 latach frekwencja na sesjach RG wynosi ok 97%. Nieusprawiedliwionych nieobecności było 

zero. Frekwencja na komisjach wyniosła około 95%. Nie zdążyło się, żeby w przeciągu ostatnich 20 lat 

jakaś komisja nie odbyła się z powodu braku quorum i to świadczy o sumiennym podejściu wszystkich 

radnych do wykonywania swojego mandatu radnego. Za to publicznie tym radnym dziękuje. Potem 

jest taki katalog „dieta radnego nie ulega pomniejszeniu gdy…” i jest wymienione. Na końcu jest 

wymieniony szczególny przypadek losowy niezależny od radnego. Mam pytanie, na które nie proszę 

odpowiadać: jeśli radny będzie przed sesją zmuszony do pomocy sąsiadowi, osobie która będzie 

wymagała pomocy w wypadku, w pożarze w jakiś innych okolicznościach zdrowotnych, to to jest 

usprawiedliwione czy nie. Bo jeśli to jest usprawiedliwione na podstawie jakiegokolwiek dokumentu, 

oświadczenia woli radnego to wtedy wszystkie te wymienione w tym katalogu nie maja sensu. Wtedy 



można by wprowadzić, że dieta ulega zmniejszeniu o 100% za nieobecność na sesjach rady RG, 

100% na komisjach, bo są to tylko te nieobecności, które wynikają z czyjegoś „widzi mi się”, bo mi się 

nie chce przyjść, bo jeden radny być może pójdzie grać w tenisa, drugi pojedzie do kina, to wtedy 

rzeczywiście to nie jest żadne uzasadnienie. To jest moja opinia na temat tego. 

Państwo w paragrafie 8 piszecie – sumę oszczędności uzyskanych na skutek pomniejszeń diet 

radnych – można by to było wpisać w paragrafie 3 w punkcie 2, że wysokość diety radnego jest 

pomniejszona, aby to widniało w zapisie i aby to dotyczyło danego roku budżetowego. 

Prawdopodobnie ten fundusz o którym Państwo wspominacie, dotyczy tych oszczędności których 

Państwo proponujecie w danym roku budżetowym. Termin składania projektu tej uchwały to jest 

3.12.2018 r. czyli ubiegły poniedziałek – 7 dni przed sesją. Nie wszyscy radni mogli ten temat 

przedyskutować z kimkolwiek czy w ramach wszystkich powołanych klubów radnych. Nie było to 

przedyskutowane w żadnym gronie na komisjach, w dniu dzisiejszym była komisja budżetu. 

Zapytałem czy ten projekt uchwały będzie omawiany na komisji budżetu Pan Przewodniczący 

powiedział, że nie i uznaje bo takie ma prawo, to jest jego wola zgodnie z obowiązującym przepisem, 

ale jest to pewna niekonsekwencja informowania radnych w tym zakresie. Ten projekt uchwały 

przypomina mi trochę taki projekt uchwały, który był w kadencji 2014-2018 z tym że paragraf 3 punkt 2 

nie był tak rygorystyczny jak państwo do tego podchodzicie. Mam pytanie i proszę o odpowiedź 

oficjalnie: „Na piśmie przewodnim widnieje podpis Pana Adama Czarnynogi, w piśmie złożonym do 

Przewodniczącego Rady o powołaniu klubu widnieje podpis jako przewodniczący Pan Tomasz Lejawa 

i chce się zapytać czy Pan upoważnia wszystkie osoby do podpisywania pism które wpływają do 

przewodniczącego Rady i być może do innych gremiów wszystkich swoich członków Klubu Radnych 

„Gmina Bliższa Mieszkańcom”, czy tylko Pan, a to była tylko podbramkowa sytuacja bo np. Pan był 

nieobecny a Pan Adam Czarnynoga był przez Pana upoważniony  

Radny Tomasz Lejawa: Upoważniam wszystkich członków klubu GBM do składania oświadczeń 

woli, oświadczeń wiedzy w imieniu klubu, uważam, że ani ustawa ani statut Gminy nie zastrzega, że 

reprezentować klub może wyłącznie przewodniczący, jedynie w jednym punkcie statut Gminy 

Bojszowy stanowi że przewodniczący zgłasza utworzenie klubu. 

Przewodniczący Marek Kumor: W pozostałych klubach jest taka sama zasada i bardzo dziękuje za 

wytłumaczenie. Proszę Państwa ja 23 listopada br. na sesji inauguracyjnej powiedziałem, że jestem 

do Państwa dyspozycji zawsze, jeśli Państwo będą chcieli z tego skorzystać wtedy ja powiadomię 

innych przewodniczących klubów.  

Paragraf 8 tej uchwały będzie budził emocje z tego względu, że te inicjatywy społeczne można by było 

zastąpić lepszym budżetem obywatelskim, o którym teraz jest tak głośno. Sześciu radnych z 

poprzedniej kadencji przekazywało swoje środki finansowe z diet na szczytne cele, według nich 

ważne, ale oni się z tym nie ogłaszali. Za to tym wszystkim radnym dziękuje. Jeśli państwo diety 

chcecie spożytkować dla społeczności zorganizujmy 15 przedsięwzięć dotyczących każdego radnego; 

pokażmy radny X przekazał swoją dietę na organizacje imprezy takiej a takiej. Wtedy nie będziecie 

naruszać budżetu gminy, a budżet gminy, który przewiduje jakieś środki będzie zabezpieczony i 

nienarusony. Ostatnia uchwała jak Państwo sami mówią była w 2011 roku czyli 7 lat temu. 7 lat w 

finansach to jest epoka. Ja nie ukrywam, że jako przewodniczący rady po konsultacji z 



przewodniczącymi klubów, komisji i radnymi będę proponował zmiany wysokości diet, ale po przyjęciu 

budżetu na 2019 rok.  Nasi wyborcy dla tych którzy będą pracowali dobrze nie wypowiedzą 

negatywnej opinii o tym jak ktoś będzie brał ta wyższą dietę.  

Ad. 5 Przyjęcie uchwał w załączniku do protokołu. 

 

Ad. 6 Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące 

Pan Przewodniczący Marek Kumor poinformował że interpelacje będą wnoszone na piśmie. 

Przewodniczący odczytał pisma które wpłynęły do sekretariatu rady gminy. 

Radni przedłożyli i odczytali swoje interpelacje.  

 

Wójt Gminy Bojszowy Adam Duczmal: 

Sprawy bieżące: 

• Spotkanie na terenie strażnicy OSP Świerczyniec 

• Został wykonany przegląd obiektu mostowego nad rzeką Gostynią w ciągu ul. Złoty Łan 

• Trwa wykonanie dokumentacji projektowej ul. Gromadzka, ul. Kręta 

• Przygotowywana jest kompleksowa dokumentacja aplikacyjna – fotowoltaika 

• Trwa wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania budowa kolektora  

• Trwa kompleksowa realizacja w formule „Zaprojektuj i wybuduj” – modernizacja budynku 

komunalnego w Bojszowach ul. Św. Jana 46 

• We wrześniu ponownie został złożony wniosek o dofinansowanie przebudowy ul. Spacerowej 

w Bojszowach, aktualnie jesteśmy na 41 miejscu 

• Trwa „Akcja zima” 

• Na bieżąco prowadzona jest aktualizacja danych zawartych w deklaracjach odpadowych 

• Na bieżąco prowadzona jest aktualizacja danych zawartych w rejestrze oczyszczalni 

przydomowych i zbiorników bezodpływowych 

• Mieszkańcy informowani są o programie „Czyste powietrze” 

• Ponownie została wyłożona ankieta w zakresie gazyfikacji gminy 

• 5.11.2018 została wydana decyzja o warunkach zabudowy pod nazwą „Budowa budynku 

gospodarczego-garażowego jako funkcji uzupełniającej dla istniejącego budynku 

mieszkalnego” chodzi tu o nieruchomość w Świerczyńcu przy ul. Leśnej, odwołano się od tej 

decyzji obecnie w SKO 

• Została wydana decyzja o lokalizacji celu publicznego – budowa kolektora 

• Został ogłoszony przetarg na sprzedaż 8 działek 

• Zatwierdzono wniosek o zaliczkę dla projektu „Krok dalej” 

• Złożono uzupełnienie do końcowego wniosku o płatność dla projektu” eBojszowy – Spr@wny 

urząd”. 

• Opublikowano zapytanie ofertowe na zakup 4 komputerów przenośnych – program obywatel 

IT 

• Poprawa sprawności działania jednostki OSP – uzupełniono dokument 



• Złożono końcowy wniosek o płatność projektu „Bojszowy - 650 lat” 

• Przebudowa placu zabaw Bojszowy Nowe – 31 marca przyszłego roku mija termin realizacji 

tego zadania – 3 razy był ogłaszany przetarg – podejmiemy próbę pozyskania środków z 

innych źródeł na ten cel.  

• Będzie zorganizowany drugi koncert Orkiestry Ponticello 

 

Ad. 8 Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bojszowy Marek Kumor formułą „Zamykam sesję Rady Gminy 

Bojszowy” zakończył obrady sesji. 

 

Protokołowała: Karolina Gwiszcz 

 

 

 


